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Zápis 

z 5. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 24. 5. 2023 
 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renáta Balašová, Jan Bartoš, Ing. František Příhoda,  

Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký, Ing. Jiří Veselka, MBA 

Omluven: Václav Balšánek, Ing. Mgr. Jan Kubeš 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Bc. Jana Kvapilová 

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 5. zasedání výboru v roce 

2023. Doplnil, že se z účasti na jednání omluvil Václav Balšánek a Ing. Mgr. Jan Kubeš. Poté 

konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města: 

- Návrh na poskytnutí dotací z dílčího Sportovního 

fondu v rámci Dotačního fondu statutárního města 

Liberec pro rok 2023 

- Vyhlášení 2. kola programu 6.1 dílčího Sportovního 

fondu v rámci Dotačního fondu statutárního města 

Liberec pro rok 2023 

- Podpora mládežnické základny významných 

sportovních klubů na území města Liberec 

- Provoz cyklobusu - zajištění dopravní obslužnosti 

Libereckého kraje na období od 29. 4. 2023 do  

1. 10. 2023 

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „SPORTFILM 

LIBEREC INTERNATIONAL FICTS 

FESTIVAL“ 

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Mistrovství světa 

juniorů v hokejbalu 2023 v Liberci“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – květen 2023: 

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Mezinárodní 

házenkářský turnaj MegaMini Liberec 2023“ 

- Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Socializace sportem  

Mgr. Petr Židek, MPA 
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a sportem k seberealizaci – pravidelná sportovní 

činnost juniorů ve věku 20–23 let“ 

4.   Čerpání letních služeb 2023 v lyžařském areálu 

Ještěd 

Mgr. Petr Židek, MPA 

5.  Prezentace sportovních klubů zástupci klubů 

6.  Různé 
 

Ing. Vytiska doplnil, že na jednání výboru byli na 16:00 hodin přizváni zástupci spolku Berka 

fight centrum Liberec z.s., a OKINAWA KARATE A KOBUDO LIBEREC z.s., k provedení 

prezentace jejich klubu. 

Připomínky nikdo nevznesl, bylo hlasováno o návrhu programu. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

Návrh na poskytnutí dotací z dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec pro rok 2023  

Mgr. Židek, MPA, doplnil, že navrhovaná částka k rozdělení dotací jednotlivým žadatelům 

z programu 6.1 činí 14 854 000 Kč. Podpořeni byli ti žadatelé, kteří splnili stanovené 

podmínky. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

Vyhlášení 2. kola programu 6.1 dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec pro rok 2023  

Mgr. Židek, MPA, doplnil, že z důvodu zbývající nevyčerpané částky ve výši 4 146 000 Kč, 

určené na dotační program 6.1, je navrhováno vyhlášení 2. kola tohoto programu. Podmínky 

vyhlášení zůstávají stejné. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 
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Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

Podpora mládežnické základny významných sportovních klubů na území města Liberec  

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že podpora byla stanovena v návaznosti na aktualizaci Plánu rozvoje 

sportu v Libereckém kraji. V letošním roce je navrhováno podpořit významné kluby ve stejném 

finančním rozsahu, jako tomu bylo v loňském roce. 

Mgr. Zákoucký poukázal na to, že v Liberci jsou i další významné kluby, s širokou 

mládežnickou základnou, které mají úspěšné reprezentanty a dosahují výborných výsledků. 

V loňském roce jim bylo přislíbeno, že v následujícím období bude podpora směřována i do 

dalších klubů. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil soulad poskytované podpory v návaznosti na kraj. Dále zmínil 

možnost požádat o poskytnutí finanční podpory prostřednictvím individuální dotace. 

Poté bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 4 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 7 2 0 0 PŘIJATO 

 

 

Provoz cyklobusu - zajištění dopravní obslužnosti Libereckého kraje na období  

od 29. 4. 2023 do 1. 10. 2023  

Mgr. Židek, MPA, upřesnil, že se jedná o příspěvek na zajištění cyklobusu do Bedřichova. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 5 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„SPORTFILM LIBEREC INTERNATIONAL FICTS FESTIVAL“ 

Mgr. Židek, MPA, poukázal na význam mezinárodního festivalu SPORTFILM LIBEREC. 

Mgr. Balašová nahlásila střet zájmů. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 
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Hlasování č. 6 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Mistrovství světa juniorů v hokejbalu 2023 v Liberci“ 

Mgr. Židek, MPA, doplnil, že se jedná o velkou akci, které se zúčastní mladí sportovci  

z 26 zemí světa. Dohodnuta byla i další podpora, která se týká např. bezplatné dopravy MHD 

pro účastníky akce. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 7 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Informace o materiálech projednaných radou města 

Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Mezinárodní házenkářský turnaj MegaMini Liberec 2023“ 

Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Socializace sportem a sportem k seberealizaci – pravidelná sportovní činnost juniorů  

ve věku 20–23 let“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah obou materiálů předložených a schválených radou města. 

 

 

4. Čerpání letních služeb 2023 v lyžařském areálu Ještěd 

Mgr. Židek, MPA, uvedl finanční částku ve výši 436 892 Kč, určenou pro poskytnutí služeb 

roce 2023 pro letní sezónu, na základě Smlouvy o podpoře sportovních aktivit v lyžařském 

areálu Ještěd”. O čerpání letních služeb projevil zájem, tak jako v předešlých letech, Svaz lyžařů 

České republiky. Na základě jejich zaslané žádosti bylo navrženo poskytnout Svazu lyžařů 

České republiky budget letní inflace k čerpání veřejné služby od společnosti TMR Ještěd a.s. 

Tréninkové jednotky využije Svaz lyžařů České republiky na letní tréninkové skákání ve 

skokanském areálu na Ještědu pro jednotlivá reprezentační družstva a skokanské kluby, které 

zastřešují. Porada vedení tento návrh odsouhlasila. 

 

 

5. Prezentace sportovních klubů 

Berka Fight centrum, z.s. – Martin Berka, Zdeňka Jislová 

Z. Jislová shrnula historii a činnost centra, uvedla počet 300 členů klubu. Dále hovořila  

o dosažených úspěších a medailových umístěních různých kategoriích jak na české, tak 
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mezinárodní úrovni.  Klub spolupracuje s dětským domovem a základní školou v Chrastavě, 

odkud mají vynikající zpětné vazby od vychovatelů. Cílem je vést děti a mládež k disciplíně, 

kondici, sebeovládání, charakteru a pokoře. 

Z. Jislová se poté dotázala na neposkytování podpory na box a kickbox ze strany města Liberec. 

Liberecký kraj i Národní sportovní agentura tyto sporty podporují. 

Ing. Vytiska uvedl, že členové výboru se zabývají a budou zabývat podmínkami podpory 

bojových sportů v rámci Dotačního fondu pro následující roky.  

Ing. Příhoda uvedl, že je členem i Sportovního výboru Libereckého kraje. Co se týče podpory 

bojových sportů, je otázkou, zda veřejné finance mají podporovat sporty, které mohou vést ke 

zraněním a přímým kontaktům v mládežnických kategoriích.  

M. Berka doplnil, že jejich klub se věnuje boxu, kickboxu, MMA a nově i karate. Vedou své 

členy k sebeovládání a reflexi, nikoliv k agresivitě. 

Na závěr zástupci klubu poděkovali za možnost prezentace. 

OKINAWA KARATE A KOBUDO LIBEREC z.s. - Petr Zázvorka 

P. Zázvorka hovořil o historii spolku. Zmínil spolupráci se ZŠ Broumovská, týkající se kurzů 

sebeobrany. Klub má dnes cca 60 – 70 svěřenců v mládežnických kategoriích a je také součástí 

japonské federace v Okinawě. Dále p. Zázvorka hovořil o úspěších, znalostech a zkušenostech 

trenérů a dalších osobnostech, které s klubem spolupracují. Klub se věnuje dětem od 4 let (baby 

karate), klade důraz na pohybovou průpravu dětí a trénování, absolvují soustředění, kempy, 

různé setkávání a soutěže v České republice i v zahraničí (např. Japonsko, Argentina, Francie 

apod.). U dětí se věnují nejen fyzickému, ale i psychickému rozvoji. Své sídlo mají 

v Jablonecké ulici v Liberci, v budově TJ Lokomotiva. 

Ing. Vytiska se dotázal na financování zahraničních soutěží, soustředění a kempů. 

P. Zázvorka uvedl, že od rodičů je vybírán členský poplatek, tréninky mají děti bezplatné,  

u sociálně slabších dětí je hrazeno klubem. On sám je hlavním sponzorem. 

Na závěr pan Zázvorka poděkoval za příležitost prezentace. 

 

 

6. Různé 

Ing. Vytiska připomněl, že na základě návrhu členů Výboru pro sport byly osloveny sportovní 

kluby s nabídkou na provedení prezentace svého klubu. Zájem o prezentaci projevily téměř dvě 

desítky klubů, které budou postupně zvány na zasedání výboru. 

Členové Výboru pro sport se shodli na změně dne svého zasedání, a to v úterý od 16:00 hodin 

v týdnu, kdy zasedá zastupitelstvo města (jedná se tedy o posunutí jednání o 1 den). Změna je 

platná od září 2023. 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 16:45 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční dne 29. 6. 2023 od 15:30 hodin v zasedací 

místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice (případně bude místo a čas upřesněno). 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 29. 5. 2023. 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


